

Referat fra Bestyrelsesmøde tirsdag den 10. juni 2021		Punkt: Side 1af 3
Sted:	Idrættens Hus, Brøndby	
Tid:	Torsdag den 10. juni 2021 kl. 17.00	
Emne:	DVF`s bestyrelses møde	
12-04-2024		
Deltagere:	Erling Johansen (EJ)- Tina Facius (TF) - Dorthe Lauridsen (DL) – Rene Madsen (RM) – Michael Buth (MB) - Frank Petersen (FP) - Henrik Schou Madsen (HSM) Jeppe Nørgaard (JN) deltog online – Simon Darville (SD) deltog online.	
Afbud:	Anders B. Nielsen (ABN)	
Referent:	Henrik Schou Madsen (HSM)	

Beslutningsprotokol:	Ansvar
<u>440 Velkomst og godkendelse af dagsorden.</u> ➤ EJ bød velkommen og spurgte om der var ændringer til dagsordenen. Både DL og HSM havde punkter der ville blive taget op under evt. ➤ MB ville gerne inden mødet gik i gang udtrykke beklagelse over den debattone i bestyrelsen han havde oplevet ifm. den sidste mailkorrespondance. Han påpegede, at alle i bestyrelsen var frivillige der som udgangspunkt ville det bedste for dansk vægtløftning. Han var derfor bestyrtet over den hårde dialog han havde oplevet og efterlyste en klart bedre dialogtone fremover. Både TF og RM kunne støtte op om dette ligesom den øvrige bestyrelse også anerkendte oplevelsen. EJ fandt at den hårde - og til tider ubehagelige - tone i debatter kunne henføres til de uklarheder i forbundets vedtægter. Disse giver den dårlige kultur der ligger bag problemet. ➤ EJ overlod herefter styringen af mødet til TF der som det første gennemførte en præsentationsrunde i den nysammensatte bestyrelse. <u>441 Nye tiltag v/EJ</u> ➤ EJ problematiserede, at DVF ikke havde været mere opsøgende i forhold til DIF's initiativpulje. Han fandt, at det havde været svært pga. bestyrelsens fokus på drift grundet den manglende frivillige ressource i div. udvalg! Han opfordrede derfor til at man i forbindelse med udmøntningen af de nye tiltag i de aftalte strategispor indtænker projekter, der kunne støttes via initiativpuljen. EJ var også ked af, at han kunne se at store forbund med stor administration havde større mulighed for at skaffe sig økonomiske midler gennem disse puljer! MB efterlyste en større åbenhed og synlighed om projekter og visioner for DVF og pointerede at det kunne være med til at facilitere en større omstillingsparathed. TF var enig og nævnte at f.eks. skolevægtløftning kunne være et relevant område! FP fortalte, at han ofte var i dialog med klubber for eventuelle partnerskabsaftaler mellem forening og kommune. Hertil opfordrede RM til en bedre kommunikation om disse til alle interessenter. TF afrundede punktet og ville kigge på krav og rammer for initiativpuljen og overveje, hvor der kunne lægge tiltag der kunne være aktuelle. <u>442 Strategiplan for 2022-2025 v/EJ</u> ➤ EJ påpegede, at det var tanken ifm. de nye spor at kigge på DVF's organisation og eventuel revidere vores vedtægter. Han fandt at der for ofte var tvivl om hvordan vedtægterne og andre regelsæt skulle fortolkes og ønskede et sæt vedtægter der kunne sætte strammere rammer op. Han lagde op til at nedsætte gruppe der kan se på disse. TF vidste at både ABN og Ulric Thomsen var villig til at indgå i et sådant arbejde. TF vil også gerne deltage men ville dog gerne sætte sig mere ind i de aftalte spor før hun meldte endelig ud. TF vil summe videre over nedsættelse af arbejdsgruppe. HSM fortalte at DIF kunne tilbyde flere værkstøjer ifm. "onboarding" for nye bestyrelsesmedlemmer. Ligeså har DIF også stillet i udsigt, at være samarbejdspartner i udarbejdelse af en ny organisations-struktur og kultur gennem møder eller seminar. HSM blev bedt om at gå videre med dette!	TF TF HSM

Referat fra Bestyrelsesmøde tirsdag den 10. juni 2021		Punkt:
Sted:	Idrættens Hus, Brøndby	Side 2 af 3
Tid:	Torsdag den 10. juni 2021 kl. 17.00	
Emne:	DVF's bestyrelses møde	

12-04-2024

443 Eliteudvalg v/ABN

- Da ABN - pga. arbejdspress - havde meldt afbud til mødet, gav HSM en kort status på DVF's OL spor. Der er udvalgt endelige vægtklasser for den danske trup, hvorefter der afventes en klar udmelding fra IWF om der vil være en – eller flere dansk(e) deltager(er). Udsigterne er dog ikke optimale. Tina Beiter deltager dog helt sikkert som TO ved legene.
TF ønskede at processen med vores OL-satsning blev evalueret for at se på, hvad en evt. fremtidig satsning kan lære af de erfaringer DVF har gjort sig! Hun efterlyste i den sammenhæng også en større synlighed om udtagelse og generelt en større gennemsigtighed i Eliteudvalgets arbejdsgang.
EJ roste ABN for den struktur, der var kommet på DVF's elitearbejde, men anerkendte, at der nok kunne have været en bedre inddragelse af interessenter i arbejdet.
- HSM fortalte, at der fra den 20. til den 27. aug. vil blive afholdt EM Ungdom/U15 i Polen. DVF har deltagere og der er foreløbig tilmelding i uge 25.

444 Breddeudvalg.

- RM var som ny formand for breddeudvalget ved at skaffe sig et overblik over organiseringen og opgaver i udvalget. Han var således i kontakt med udviklingskonsulent FP – og til dels forretningsfører HSM – for afklaring af problemer eller flaskehalse i arbejdet. Han ville gerne se på, om der er arbejdsgange der kan lattes eller måske lægges andre steder – f.eks. i IKC.

445 Aktivitetsudvalg v/DL og HSM.

- HSM meddelte, at det var nødvendigt med en intensiveret indsats for at få flere til at melde sig som stævneofficials ved DVF's stævner. Han havde været i kontakt med Allan Carlsen som i stor grad gennem mange år havde stået alene med alt for mange af disse opgaver. Allan Carlsen havde gjort det klart, at DVF ikke fremover kunne forvente en sådan indsats fra hans side.
Bestyrelsen anerkendte Allans store indsats og ønskede en bedre oversigt over personer der kunne bruges til div. opgaver ved kommende stævner. Både lister over speakere, stævnestyrere og dommere vil lette planlægningen. Derfor blev HSM – sammen med RM - pålagt at oprette opslag på hjemmeside med et opfordring til at melde sig som frivillig ved DVF's stævner. Opslaget skulle samtidig præsentere den store indsats Allan Carlsen har lagt gennem årene for at få DVF's stævner afviklet

HSM
RM

446 DVF 75 års jubilæum.

- Der manglede en udmelding om status på mulighederne for at kunne bruge restauranten i tilknytning til Idrætshuset på Østerbro til at stå for catering og servering ved DVF's 75 års jubilæum. HSM blev pålagt at tage kontakt til IK 99 for afklaring af dette.
HSM kunne samtidig meddele, at han fra flere sider havde fået en udmelding om ikke at kunne deltage ved jubilæet den 14. aug. pga. sommerferie. Da det samtidig nu fra myndighedernes side var meldt ud, at alle restriktioner ifm. Corona ville være ophørt den 1. okt. 2021 fandt han, at det måske kunne overvejes at flytte arrangementet til efter denne dato! Bestyrelsen var enig, men påpegede at en evt. flytning skulle afklares med IK 99 der stod for en del af logistikken ved Jubilæet!

HSM

Referat fra Bestyrelsesmøde tirsdag den 10. juni 2021		Punkt: Side 3af 3
Sted:	Idrættens Hus, Brøndby	
Tid:	Torsdag den 10. juni 2021 kl. 17.00	
Emne:	DVF`s bestyrelses møde	

12-04-2024

447 DM Ugen v/SD.

- SD fremlagde ideen bag DM Ugen som er et tiltag fra DIF's side om at samle flere mindre forbunds seniormesterskaber på en lokalitet i en uge. Ideen er svensk hvor den har givet flere idrætsgrene adgang til en mediedækning, der normalt ikke er mulig at få. I tilfældet af DVF's deltagelse vil det selvfølgelig kun dreje sig om en weekend. DM ugen afvikles for første gang 2022 i Aalborg og DVF har fået en plads, hvis der kan findes format for afvikling. SD lagde op til at henlægge DM Hold finale til afvikling her, da han fandt det mest egnet til at kunne skabe interesse for vægtløftning hos "førstegangskiggere". Han præsenterede i den anledning en video fra det tyske forbund med trailer for deres mesterskaber og lagde op til samme promovring af den danske udgave. SD fandt dog, at for at kunne præsentere vægtløftning mest optimalt vil det være optimalt at kigge på stævneformatet. Det skal f.eks. være nemt for nye "fans" at følge med i stillingen undervejs, og han lagde op til at lægge sig op af den tyske model for afvikling af holdkonkurrence.

Bestyrelsen gav opbakning til ideen og SD vil udarbejde idemateriale for stævnet og sende rundt, samt komme med et oplæg på næste bestyrelsesmøde.

SD

448 Kommende stævner.

- DVF 5 kamp vil finde sted den kommende weekend den 12.-13. juni i Kastrup. DL vil være tilstede som repræsentant for DVF's bestyrelse.
- B-DM vil blive afviklet i Herning den 28. aug. Det er tanken at slå mesterskaberne sammen med DM Masters hvorfor der vil være mulighed for at melde sig til overnatning.

HSM udarbejder indbydelse når de endelige rammer ligger fast.

DL

HSM

449 Evt.

- DL ville gerne vende det kommende årsmøde i DIF, hvor hun sammen med EJ er tilmeldt. Ved årsmødet skal der vælges ny formand for DIF og bestyrelsen gennemgik de to kandidater. Der blev ikke taget en endelig stilling, hvorfor bestyrelsen lagde op til at EJ og DL kunne vælge på baggrund af egne holdninger, og den debat om valget der vil være ved årsmødet!
- HSM ville gerne fastlægge en møderække for bestyrelsesmøder det kommende år! Bestyrelsen så sig dog ikke i stand til at aftale videre end næste møde, der blev lagt til afholdelse den 5. aug. 2021.
- MB spurgte til sidst til opgaverne i Crossfitudvalget som han var formand for. EJ fortalte, at vi tidligere havde arbejdet med afvikling af en styrkemangekamp og at udvalget skulle sikre en relevant promovring for crossfitterer. MB fandt – sammen med RM og TF – at denne promovring ikke længere var nødvendig, da vægtløftning nu var en fast bestanddel af crossfitmiljøet. Han mente også, at afviklingen af crossfittstævner - som f.eks. styrkemangekamp - var en meget stor logistisk opgave og fandt, at DVF havde større udbytte af at lægge kræfter og økonomi andre steder! Meget konkret stillede han spørgsmål ved, om der fremover var brug for Crossfitudvalget i

Ref. Henrik Schou Madsen